
خبر

  محکومیت مس رفسنجان 
در کمیته وضعیت

کمیته وضعیت فدراســـیون فوتبال آرای خـــود را درباره 
چهـــار پرونده صـــادر کـــرد. به نقل از ســـایت رســـمی 
فدراســـیون فوتبـــال، آرای صـــادره کمیتـــه وضعیت به 

ح ذیل است: شـــر
بـــا توجه به شـــکایت امیـــن رضایـــی از باشـــگاه پارس 
جنوبـــی جم، این باشـــگاه به پرداخت مبلـــغ 2 میلیارد 
و 480 میلیـــون ریـــال بابـــت اصل خواســـته و مبلغ 95 
میلیـــون و 480 هزار ریال بابت هزینه دادرســـی در حق 

خواهان محکوم شـــد.
در پی شـــکایت محمدامین درویشـــی از باشـــگاه مس 
رفســـنجان، این باشـــگاه بـــه پرداخت مبلـــغ 3 میلیارد 
و 400 میلیـــون ریـــال بابت اصـــل خواســـته و مبلغ 130 
میلیون و 900 هـــزار ریال بابت هزینه دادرســـی در حق 

خواهان محکوم شـــد.
در پرونـــده شـــکایت پیمـــان نامور از باشـــگاه شـــهر راز 
شـــیراز، کمیتـــه وضعیت قرار عـــدم اســـتماع دعوی را 

صـــادر کرد.
با توجه به شـــکایت ســـیدمحمدعلی مرادی از باشگاه 
پارس جنوبی جم، این باشـــگاه بـــه پرداخت مبلغ 670 
میلیون و 500 هزار ریال بابت اصل خواســـته و مبلغ 25 
میلیون و 814 هزار و 250 ریال بابت هزینه دادرســـی در 

حق خواهان محکوم شـــد.

گودرزی در سپاهان ماند
هوشنگ نصیرزاده مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان 
بـــه دنبال درخواســـت یحیـــی گل محمدی ســـرمربی 
قرمزپوشـــان، بـــرای جذب حســـین گـــودرزی مدافع 
چـــپ ســـپاهان اقدام کـــرده بـــود. مدیرعامـــل فولاد 
چنـــد روز قبل به طور رســـمی برای جـــذب گودرزی به 
سپاهان نامه نوشـــت و ظاهراً ســـپاهانی ها پاسخ این 
نامـــه را داده و با جدایی گـــودرزی مخالفت کردند. در 
نامه  ای که یوســـف نژاد، مدیرعامل سپاهان خطاب به 
باشگاه فولاد نوشـــته، آمده که به دلیل کمبود بازیکن 
در پســـت دفـــاع چـــپ، کادرفنـــی و ســـرمربی تیم با 
انتقال گـــودرزی به فولاد مخالفت کرده اند. ســـپاهان 
در ابتدای فصل در ازای پرداخت رضایتنامه ای سنگین 
گـــودرزی را از شـــمس آذر قزویـــن خریداری کـــرد و با 
وجود درخواســـت فولادی ها مشـــخص بود که پاســـخ 
ســـپاهان به این درخواست منفی اســـت. با این حال 
مدیرعامل فولاد بنا به درخواســـت گل محمدی در این 

خصـــوص اقدام کـــرد که راه بـــه جایی نبرد.

سهرابیان باید در نساجی بازی کند

آرمین ســـهرابیان که در ابتدای فصل عضو اســـتقلال 
بـــود و بـــرای آبی پوشـــان بازی هـــم کـــرد، در آخرین 
روزهـــای نقـــل و انتقـــالات تابســـتانی قـــرارداد خود با 
اســـتقلال را فســـخ کـــرد و راهـــی نســـاجی مازنـــدران 
شـــد. حالا در نقل و انتقالات زمســـتانی شـــایعاتی در 
فضای مجـــازی درباره جدایی ســـهرابیان از نســـاجی 
و حضـــورش در ســـایر تیم هـــای لیـــگ برتـــر و حتـــی 
بازگشـــت او به اســـتقلال مطرح شـــده که این مسأله 
هرگـــز امکان پذیر نیســـت. بر اســـاس قوانیـــن نقل و 
انتقـــالات فوتبال ایـــران، هیچ بازیکنـــی در طول یک 
فصـــل نمی تواند در لیگ برتر پیراهن ســـه تیم را برتن 
کنـــد و با توجه بـــه اینکه ســـهرابیان از دو قرارداد خود 
در فصـــل جاری اســـتفاده کـــرده، حق حضـــور در تیم 
دیگری و حتی تیم اســـتقلال را ندارد. به این ترتیب با 
وجود شـــایعات مطرح شـــده درباره آرمین سهرابیان، 
این بازیکن مجبور اســـت در نســـاجی بماند و تا پایان 

فصـــل کارش را در ایـــن باشـــگاه ادامه بدهد.
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ــد نیروی  ــ ــرمربی جدی ــ ــوس س ــ ــاد پی ــ فرش
ــن تیم  ــ ــت ای ــ ــول هدای ــ ــاره قب ــ ــی درب ــ زمین
ــگ برتر  ــ ــال های قبل در لی ــ ــد: »س ــ می گوی
ــهر مربیگری کار کردم،  ــ ــک نوش ــ با شموش
ــرمربی تراکتور  ــ ــک س ــ ــال در لیگ ی ــ دو س
ــوری چرخید که  ــ ــا زمانه فوتبال ج ــ بودم ام
ــگ دو رفتم.  ــ ــد و من به لی ــ ــاد به ما نیام ــ زی
ــود. واقعیت این  ــ ــد نب ــ ــرایط ب ــ آنجا هم ش
ــک و لیگ دو  ــ ــال در لیگ ی ــ ــت که فوتب ــ اس
ــارتی  ــ ــاوت چندانی ندارد و مهم آن جس ــ تف
ــد. من  ــ ــرج می کنن ــ ــه مربیان خ ــ ــت ک ــ اس

ــگ دو به لیگ  ــ ــود از لی ــ ــتم پنج صع ــ توانس
ــال علاقه  ــ ــا این ح ــ ــم. ب ــ ــته باش ــ یک داش
ــم و با  ــ ــک کار کن ــ ــگ ی ــ ــه در لی ــ ــتم ک ــ داش
ــرهنگ انجام  ــ ــاب س ــ ــه جن ــ ــنهادی ک ــ پیش
ــره به آن  ــ ــه مذاک ــ ــک جلس ــ ــد، طی ی ــ دادن
ــیدیم. چون  ــ ــه مدنظرم بود، رس ــ توافقی ک
ــگ یک  ــ ــگ دو، لی ــ ــی از لی ــ ــناختی خوب ــ ش
ــه این  ــ ــتم ک ــ ــر دارم، می دانس ــ ــگ برت ــ و لی
ــیل آن را دارد  ــ ــی پتانس ــ ــروی زمین ــ ــم نی ــ تی
ــرد. تیم ما  ــ ــه تک رقمی بگی ــ ــه بتواند رتب ــ ک
بازیکنانی عالی دارد. در این چند روز فقط 
ــتیم  ــ ــائل روانی کار کردیم و توانس ــ روی مس
ــه انجام  ــ ــازی جوانمردان ــ ــک ب ــ این هفته ی
ــرایط فنی این  ــ ــاره به ش ــ ــم.« او با اش ــ دهی
ــج روز خیلی  ــ ــن پن ــ ــد: »در ای ــ ــم می گوی ــ تی

ــتیارانم بالای 12  ــ ــا دس ــ ــم و گاهاً ب ــ کار کردی
ــتیم.  ــ ــت گذاش ــ ــبانه روز وق ــ ــاعت در ش ــ س
ــم خوب مس  ــ ــن از تی ــ ــاید امتیاز گرفت ــ ش
ــد اما ته قلبم  ــ شهربابک اتفاق خوبی باش
ــتم و این را هم به  ــ از این نتیجه راضی نیس
ــه بعد یک  ــ ــم. از این ب ــ ــای تیم گفت ــ بچه ه
ــم دید.  ــ ــی جدیدتری خواهی ــ ــروی زمین ــ نی
ــی می گیریم  ــ ــک نکنید که رتبه تک رقم ــ ش
ــویم. تیم صددرصد  ــ و روزبه روز بهتر می ش
ــت چهار  ــ ــرار اس ــ ــد. ق ــ ــت خواهد ش ــ تقوی
ــی خوب جذب کنیم.  ــ بازیکن مفید و خیل
ــک و لیگ دو  ــ ــن و امثال من لیگ ی ــ حق م
ــم، چرخ  ــ ــی همان طور که گفت ــ ــت ول ــ نیس
ــان نچرخید.  ــ ــه باید، برایم ــ روزگار آنطور ک
ــحالم که به  ــ ــوده و خوش ــ ــمت بر این ب ــ قس

ــد که از تیم  ــ ــک نکنی ــ لیگ یک آمده ام. ش
ــی دارم و روز اول حضورم در  ــ ــناخت کاف ــ ش
ــان صدا  ــ ــم کوچکش ــ تیم، بازیکنان را با اس
ــب کرده  ــ ــان هم تعج ــ ــه خودش ــ می زدم ک
ــچ صحبتی با  ــ ــل از آن هم هی ــ ــد. قب ــ بودن
ــنهاد  ــ ــبه این پیش ــ ــده بود و یک ش ــ من نش
ــیدیم.« پیوس  ــ ــد و به توافق رس ــ مطرح ش
ــا  ــ ــپولیس ب ــ ــی پرس ــ ــت فعل ــ ــاره وضعی ــ درب
ــم هنوز  ــ ــد: »با کری ــ ــری می گوی ــ ــم باق ــ کری
ــر مربی بزرگی  ــ ــت نکردم. او اگر از ه ــ صحب
ــد  ــ ــان بوده، کمی یاد گرفته باش ــ که کنارش
الان تجربه اش از همه ما بیشتر است. اگر 
ــرمربی خوبی  ــ خودش بخواهد می تواند س
ــودش را  ــ ــی روحیه خ ــ ــد منتها هر کس ــ باش
ــم باید  ــ ــان ابتدا می گفت ــ ــن از هم ــ دارد. م

ــتباه کردم  ــ ــم و احتمالاً اش ــ ــرمربی باش ــ س
ــانی، مدیرعامل  ــ ــرف کاش ــ ــر ح ــ ــاید اگ ــ و ش
ــپولیس را گوش می کردم، الان  ــ وقت پرس
ــپولیس بودم. کریم در این  ــ سرمربی پرس
ــت. پرسپولیس  ــ دو بازی عالی کار کرده اس
ــاءالله امسال هم  ــ ــت و ان ش ــ تیم خوبی اس
ــری  از بازیکنان، گاریدو  ــ قهرمان شود. یکس
ــتند و این طبیعی است.  ــ ــت نداش ــ را دوس
ــوب روی  ــ ــاظ روانی خیلی خ ــ ــم از لح ــ کری
ــان  ــ ــت و بازیکنان هم نش ــ تیم کار کرده اس
ــتن را صرف  ــ ــد می توانند فعل خواس ــ دادن
ــن دو  ــ ــت که ای ــ ــن اس ــ ــت ای ــ ــد. واقعی ــ کنن
ــوی نبودند  ــ ــپولیس چندان ق ــ حریف پرس
ــوک مثبت به  ــ ــت که ش ــ ــخص اس ــ ولی مش

ــده است.« ــ تیم وارد ش

 پیوس: بیشتر دنبال جذب سرباز هستیم

مدیرعامـــل  مظفـــری زاده  ســـعید 
و  نقـــل  دربـــاره  تراکتـــور  باشـــگاه 
انتقـــالات نیم فصل تیمـــش می گوید: 
»همان طـــور کـــه قبلاً هم گفتـــه بودم، 
جلســـه ای در ایـــن خصـــوص بـــا آقای 
تمامـــی  و  شـــده  برگـــزار  اســـکوچیچ 
فعالیت هـــای نقل و انتقالاتی باشـــگاه 
براســـاس درخواســـت و نظر سرمربی 
تیم انجام می شـــود. هرگونه گمانه زنی 
رســـانه ها در خصوص لیســـت ورودی و 
خروجـــی تراکتور را تکذیـــب می کنیم. 
سیاســـت باشـــگاه همچـــون ابتـــدای 
فصـــل، پیگیری امـــور نقـــل و انتقالات 
در آرامـــش و بدون هیاهوی رســـانه ای 

اســـت. پـــس از پایـــان مراحـــل قانونی 
جـــذب بازیکـــن کـــه شـــامل دریافـــت 
رضایتنامـــه، تســـت پزشـــکی، امضـــا و 
ثبت قرارداد اســـت، موضـــوع از طریق 
رســـانه رســـمی باشـــگاه اطلاع رســـانی 
خواهد شـــد.« او با اشـــاره به جدایی دو 
بازیکن از تیم شـــان اینطـــور می گوید: 
»گمانه زنی در خصوص پســـت هایی که 
آقای اســـکوچیچ برای جـــذب بازیکن 
درخواســـت کـــرده هم صحت نـــدارد. 
مـــن از هـــواداران تراکتـــور می خواهم 
به شـــایعات مطرح شـــده در رســـانه ها 
توجهی نداشـــته باشند. باشگاه دلیلی 
بر پنهان کاری نـــدارد و در صورت قطعی 

شـــدن یک موضـــوع، از طریق رســـانه 
رســـمی اطلاع رســـانی خواهـــد شـــد. 
هـــواداران مطمئـــن باشـــند سیاســـت 
کادرفنـــی و باشـــگاه، تقویـــت تیم برای 
حضـــوری پرقـــدرت در نیم فصـــل دوم 

است.« مســـابقات 

پیـــروز قربانـــی ســـرمربی تیـــم فوتبال 
فجـــر سپاســـی شـــیراز دربـــاره عملکرد 
اول مســـابقات  نیم فصـــل  تیمـــش در 
لیـــگ آزادگان می گویـــد: »لیـــگ یـــک 
مانند ماراتن اســـت و مهم نیســـت چه 
کســـی جلوتر قـــرار می گیـــرد. مهم این 
اســـت که چه کســـی زودتر از خط پایان 
عبور می کند. رونـــدی را از ابتدای فصل 
آغـــاز کردیم که چند هفته دچار ســـکته 
شـــد، امـــا پـــس از آن بـــه مســـیر اصلی 
بازگشـــتیم. بابـــت قهرمانـــی نیم فصل 
بـــه تیمی جـــام نمی دهند و ایـــن اتفاق، 
تضمینی برای صعود نیســـت. وظیفه ما 
بسیار سخت تر شده اســـت و بازی های 
دشـــوارتری در نیم فصـــل دوم پیـــش رو 
داریـــم. بازی های نیم فصـــل اول با نظم 
خوبی برگزار شـــد و عمده ورزشـــگاه ها 
شـــرایط خوبی داشتند. از سازمان لیگ 

بابـــت برگزاری دیدارها تشـــکر می کنم. 
همکاری خوبی میان باشـــگاه، بازیکنان 
و اعضـــای کادرفنی وجـــود دارد و در ثبت 
ایـــن نتایـــج تأثیرگـــذار بـــوده اســـت.« 
قربانـــی درباره کیفیت قضاوت داوران در 
17 هفته سپری شـــده اینطـــور می گوید: 
»قضـــاوت برخی از داوران بســـیار خوب 
بود، امـــا برخی قضاوت هـــا در حد لیگ 
یـــک نیســـت. نمی توانیـــم »زوری« داور 
درســـت کنیـــم. وقتی ســـطح یـــک داور 
پاییـــن اســـت، نمی توانیـــم بازی هـــای 
بیشـــتری بـــه او بدهیم و اگـــر این اتفاق 
بیفتد، شـــبهه ایجاد می شـــود. یک داورِ 
شایســـته باید در لیـــگ برتر هم قضاوت 
کنـــد و امیـــدوارم قضاوت مســـابقات را 
بـــه داورانـــی بدهند که لایق باشـــند.« او 
در مـــورد درگیری هایـــی که در بســـیاری 
از دیدارهـــای لیـــگ بـــه وجـــود آمـــده 

می گویـــد: »برخـــی تیم هـــا می خواهند 
ضعـــف فنی خـــود را با درگیـــری برطرف 
کننـــد. مربیانـــی داریـــم کـــه از لحـــاظ 
شـــخصیتی و فنـــی بـــه ایـــن کارهـــا نیاز 
ندارنـــد. دوســـت نداریـــم اعضـــای تیم 
ما بـــا نیمکت نشـــینان رقیـــب صحبت 
اعضـــای  بـــه  می خواهیـــم  و  کننـــد 
تیم هـــای حریـــف احتـــرام بگذاریـــم. 
جرایـــم انضباطـــی هـــم در کاهـــش این 

حاشـــیه ها مؤثـــر بوده اســـت.«

در روز یکـــم دی مـــاه 1403، اردشـــیر 
افضلی به عنـــوان مدیرعامـــل کارخانه 
ذوب آهـــن منصـــوب شـــد. او بعـــد از 
رســـیدگی اولیـــه بـــه زیرمجموعه های 
کارخانـــه ذوب آهـــن، کم کـــم در حـــال 
ش  نگـــر و  ه هـــا  ید ا ی  ز ه ســـا د پیا
مدیریتـــی خـــود در آنهاســـت و یکی از 
ایـــن زیرمجموعه ها باشـــگاه ذوب آهن 
اســـت. هفته گذشته شـــاهد تغییراتی 
در میـــان معاونـــان باشـــگاه اصفهانی 
بودیم که البتـــه ذوبی ها ترجیح دادند 
این مسائل را اطلاع رســـانی نکنند. به 
نظر می رســـد در دوره افضلـــی، اولویت 
روی اســـتفاده از نیروهای استخدامی 

ذوب آهن باشـــد، این در حالی اســـت 
کـــه محمـــد ربیعـــی بعـــد از دیـــدار با 
نســـاجی دلواپســـی ها و ناراحتـــی اش 
دربـــاره آینـــده گاندوهـــا را بیـــان کرد. 
در ایـــن میـــان نقـــش مســـائل مالی از 
جمله دو قســـط عقب افتـــاده قرارداد 
و دو پـــاداش پرداخت نشـــده هم حائز 
اهمیـــت اســـت. ایـــن در حالی اســـت 
که سبزپوشـــان بعد از تعطیلی حداکثر 
چهـــار روزه از اواخـــر هفته جـــاری باید 
تمرینـــات خـــود را آغاز کننـــد. پیش از 
ایـــن قـــرار بود شـــاگردان ربیعـــی برای 
اردوی نیم فصـــل راهـــی جزیـــره کیش 
شـــوند کـــه فعـــلاً تکلیف ایـــن موضوع 

قطعی نشده اســـت. با توجه به پروسه 
رایج بـــرای انتخاب مدیـــران عامل اگر 
قرار بـــر تغییرات در باشـــگاه ذوب آهن 
باشـــد، بعیـــد اســـت کـــه زودتـــر از 26 
روز آینده خبـــری از معرفی مدیرعامل 

جدید باشـــد. 

امیـــد لطیفـــی بازیکـــن ذوب آهـــن 
از عملکـــردش در نیم فصـــل اول 
رضایـــت دارد: »در اکثـــر بازی هـــای 
نیم فصـــل حضـــور ثابت داشـــتم و 
فقط بـــازی اراک را نبودم. نیم فصل 
خوبـــی بـــود و خوشـــحالم کـــه تـــا 
حـــدودی توانســـتم به تیـــم کمک 
کنـــم و مؤثـــر واقـــع شـــوم و جواب 
اعتمـــاد کادرفنـــی را بدهـــم. تلاش 
خواهـــم کرد تـــا در نیم فصـــل دوم 
شـــرایط،  همیـــن  حفـــظ  ضمـــن 
عملکـــرد بهتـــری را رقم بزنـــم.« او 
با اشـــاره به تســـاوی خانگی مقابل 
نســـاجی اینطـــور می گویـــد: »بازی 
ســـختی بود. ما دنبال کســـب ســـه 
امتیـــاز بودیـــم. نیمـــه اول تـــوپ و 
میـــدان در اختیـــار ما بـــود و چند 
امـــا  داشـــتیم  خطرنـــاک  حملـــه 

گل نزدیـــم تا اینکـــه در نیمـــه دوم 
شـــرایط جوی و بـــارش بـــرف کار را 
ســـخت کـــرد و عمـــلاً نمی شـــد که 
در نیمـــه دوم فوتبـــال بـــازی کـــرد 
چراکـــه نه توپ مناســـب بـــود و نه 
دید مناســـب داشـــتیم. در نهایت 
همـــه چیـــز مســـاوی تمام شـــد.« 
از  ناراحتـــی ســـرمربی  او دربـــاره 
وضعیـــت تیـــم می گویـــد: »ربیعی 
حق دارد کـــه ناراحت باشـــد چون 
اصـــلاً اوضـــاع خـــوب نبـــوده و بـــه 
عنـــوان مثـــال مـــا همیـــن الان بـــا 
30 درصـــد دریافتـــی بـــه تعطیلات 
آمده ایـــم. ایـــن در حالی اســـت که 
مدیـــران قـــول داده بودند شـــرایط 
بهتر شـــود اما چنین چیزی را فعلاً 
ندیده ایـــم. قطعاً این مســـائل روی 
انگیـــزه و تمرکز بازیکنان در جریان 

مســـابقات تأثیرگذار بوده اســـت. 
با همـــه مشـــکلات، بچه هـــای تیم 
زحمت کشـــیدند و شـــرایط خوبی 
در نتیجه گیـــری رقـــم زدنـــد. در 6 
بـــازی پایانـــی نیم فصل، چهـــار برد 
و دو مساوی کســـب کردیم و با این 
اتفاق بعد از چند نتیجه نامطلوبی 
کـــه آورده بودیم، توانســـتیم دوباره 
خودمان را نشـــان دهیم و به جمع 
تیم های برتـــر جدول صعود کنیم.«

مظفری زاده:دلیلی برای پنهان کاری نداریم

تکذیب لیست مازاد و خرید اسکوچیچ

قربانی: با نیمکت حریفان اصلاً کاری نداریم

نمی توانیم »زوری« داور درست کنیم

اردوی کیش فعلاً قطعی نیست

 صدای تغییرات در باشگاه ذوب آهن

لطیفی: اوضاع ذوب آهن اصلاً خوب نیست

ربیعی حق دارد ناراحت باشد

نیم فصل اول بیســـت و چهارمیـــن دوره لیگ برتر 
فوتبـــال کشـــورمان در حالی به پایان رســـید که به 
جـــرأت می توان گفـــت در این فصـــل از رقابت ها، 
رکـــورد جدیـــدی در لیـــگ برتر بـــه ثبت رســـید که 
البته نه تنهـــا افتخارآفرین نیســـت بلکه به خوبی 
و شـــفافیت تمام حـــال نـــزار فوتبال کشـــورمان و 
بویـــژه لیگ برتـــر را نشـــان می دهـــد، که بـــه نظر 
می رســـد با وجـــود هشـــدار بســـیاری از رســـانه ها 
در ایـــن خصـــوص بـــا پرداختن به معضـــلات لیگ 
برتـــر، همچنـــان شـــاهد بی تفاوتی مســـئولان امر 
در این خصوص هســـتیم و متولیان ایـــن حوزه نه 
تنهـــا چندان اهمیتـــی به این اتفاقـــات و معضلات 
لیگ برتـــر ندارند، بلکه ایـــن هشـــدارها را معمولاً 
حمل بر دشـــمنی رسانه ها با خودشـــان می دانند. 
از طـــرف دیگـــر ایـــن رکـــورد کـــه بـــه آن خواهیم 
پرداخـــت در حالـــی رخ می دهـــد کـــه قریـــب بـــه 
اتفاق باشـــگاه ها از نداشـــتن حمایت هـــای مالی 
و مشـــکلات پولـــی تیمشـــان نالـــه می کننـــد، اما 

هزینه های مضاعـــف و بی حســـاب و کتابی که در 
بیشـــتر باشـــگاه ها انجام می شـــود، چیـــزی غیراز 
آنچه مســـئولان باشـــگاه ها درباره مشـــکلات مالی 
داد می زننـــد، به ما نشـــان می دهد. حـــرف اصلی 
در اینجا، تغییـــرات زودهنگام و البتـــه هزینه روی 
نیمکـــت تیم هـــا اســـت. متأســـفانه به یـــاد داریم 
کـــه در ســـال های نـــه چنـــدان دور، باشـــگاه های 
کشـــورهای حوزه خلیج فارس را به خاطر تغییرات 
مداوم روی نیمکت تیمشـــان مســـخره می کردیم 
و حـــالا دقیقاً ایـــن موضـــوع در لیگ برتـــر فوتبال 
کشـــورمان رخ می دهد و بـــاز هم متأســـفانه تأیید 
باید بکنیـــم که فقط در یک نیم فصـــل و نه در یک 
فصـــل کامل قبل از رســـیدن بـــه هفتـــه پانزدهم، 
7 تیـــم از 16 تیـــم لیـــگ برتـــری، نیمکت شـــان 
دچـــار تغییر و تحولات اساســـی شـــده کـــه علاوه 
بـــر تحمیـــل هزینه هـــای گـــزاف بـــر باشـــگاه ها، 
اســـتعدادیابی و فرصـــت دادن بـــه جوان ترها و با 
انگیزه ها را کامـــلاً از بین برده اســـت. این اتفاقات 
در حالی رخ داده که بیشـــتر این تغییـــرات نه تنها 
ثمـــری برای تیـــم نداشـــته، بلکه شـــرایط برخی از 

ایـــن تیم هـــا، از قبل هم بدتر شـــده اســـت.
 این شـــرایط تقریباً از صدر تا قعر جدول رده بندی 
رخ داده و کاملاً نگران کننده است. از باشگاه های 
مطرحی مثل ســـپاهان، پرســـپولیس و اســـتقلال 
گرفتـــه تـــا باشـــگاه هایی مثـــل مس رفســـنجان، 

نیمکت های لیگ برتر همچنان قربانی می گیرد

تغییر سکان دار از صدر تا قعر
خیبر خرم آباد، شمس آذر قزوین و 
هوادار با وجود انتخاب ســـرمربیان 
خـــود در نقـــل و انتقـــالات پیش از 

شروع بیست و چهارمین دوره لیگ 
برتـــر، خیلـــی زود اقدام بـــه تغییرات 
روی نیمکت تیمشـــان کردنـــد. اگر با 
کمی اغماض بتـــوان از کنار تیم های 

ح ایـــن دوره از  تـــازه وارد و غیرمطـــر
رقابت ها عبورکنیم، چطـــور می توان از 
بی توجهـــی و یا هر چیزی که اســـمش 
را می توان گذاشـــت، در باشـــگاه هایی 
مثل سپاهان، پرســـپولیس و استقلال 
عبـــور کـــرد. تیم هایـــی کـــه بـــه طـــور 
حتـــم ثبـــات روی نیمکت ایـــن تیم ها 

نـــه تنهـــا کمـــک شـــایانی بـــه کیفیت 
لیـــگ برتـــر خواهـــد کـــرد، بلکـــه انتظار 

ســـاختن و معرفی اســـتعدادهای فوتبال از 
این باشـــگاه ها بیـــش از هر باشـــگاهی انتظار 
می رود که بـــا این تغییرات عمـــلاً این موضوع 
نابـــود شـــده و می شـــود. در طـــی ســـال های 
گذشـــته معمـــولاً شـــاهد قوانیـــن فی البداهه 
فدراســـیون فوتبـــال بوده ایـــم و معمـــولاً اثـــر 
مثبتـــی ایـــن قوانیـــن روی کیفیت لیـــگ برتر 
نداشـــته اســـت که اکثراً به دلیل عدم اجرای 
این قوانیـــن و یا تبعیض های صـــورت گرفته، 
بـــوده اســـت، امـــا با همـــه ایـــن احـــوال به 
نظر می رســـد نـــه تنهـــا مســـئولان رده بالای 
باشـــگاه ها واقعـــاً بایـــد فکری به حـــال این 
تغییرات زودهنگام و گاهـــی تکراری بکنند، 
بلکـــه فدراســـیون فوتبـــال هم بـــه فکر این 
همه تغییرات در روی نیمکت تیم ها باشـــد 
و از هـــدر رفـــت هزینه هـــا و اســـتعدادها به 

طور جـــد جلوگیـــری کند.

بیشتر این بیشتر این 
تغییرات نه تغییرات نه 

تنها ثمری تنها ثمری 
برای تیم برای تیم 
نداشته، نداشته، 

بلکه شرایط بلکه شرایط 
برخی از این برخی از این 

تیم ها، از تیم ها، از 
قبل هم بدتر قبل هم بدتر 

شده استشده است

 گزارش یک

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

مصاحبه

محمدرضا مهدوی درباره اینکـــه عواید بازی 
نمادیـــن تیم هـــای منتخب ســـرخابی و تیم 
منتخب 98 چه شـــد، ایـــن توضیـــح را داد: 
»مـــا برنامه ریـــزی کـــرده بودیم یک ســـری از 
اتفاقـــات خوب را بـــرای بازیکنانـــی که زمین 
خورده انـــد و شـــرایط مالی خوبی نداشـــتند 
رقـــم بزنیـــم و فقـــط اهـــداف خیرخواهانـــه 
داشـــتیم ضمن اینکـــه بازی نمادینی باشـــد 

کـــه در آن ورزشـــگاه آزادی هـــم راه انـــدازی 
شـــود. خدا را شـــکر پولی که جمع آوری شد 
به گروهی از بازیکنانی که مشـــکل داشـــتند 
تزریـــق شـــد و مقـــدار دیگری هـــم در قالب 
چک بـــود کـــه این مبالـــغ و چک هـــا هم به 
امید خدا بـــزودی در اختیار بقیـــه بازیکنانی 
که حتـــی از دهه 20، 30 و 40 هســـتند و واقعاً 
نیاز بـــه این کمک دارنـــد قـــرار داده خواهد 
شـــد.« مهدوی درباره دعوت نشدن دایی به 
تیم ملـــی 98 و بی میلی باقری و شـــاهرودی 
بـــه بازی در ایـــن تیم نیز این توضیـــح را داد: 

»آقـــای دایـــی کلا هـــر ســـه، چهار بـــازی یک 
بـــار در بازی هـــای ما حضـــور پیـــدا می کنند 
ضمن اینکـــه شـــرایط فیزیکی علـــی آقا هم 
به گونـــه ای بود کـــه نمی توانســـتند در بازی 
مقابل تیم سرخابی شـــرکت داشته باشند. 
به همین دلیـــل اخباری که بـــه کریم باقری 
و دیگر دوســـتان رســـانده اند درست نبوده و 
بیشـــتر گمانه زنی بوده اســـت. آقا کریم یکی 
از اســـطوره های فوتبال ما اســـت اما اخباری 
که بـــه او و دیگر عزیزان در مـــورد علی دایی 
گفته اند درســـت نبوده اســـت. چـــون چند 

بازیکن تیـــم 98 در بازی مقابل تیم منتخب 
خراســـان کـــه در دمـــای منهـــای 16 درجه و 
سرمای وحشـــتناک برگزار شـــد با کشیدگی 
عضله مواجه شـــدند. علـــی دایی، منصوری، 
رهبری فـــرد، احمد تقوی، خـــداداد عزیزی و 
چند بازیکن دیگرمان آنجا مصدوم شـــدند و 
واقعاً توانایی بازی نداشـــتند. واقعاً نمی دانم 
دلیل این کشـــیدگی ســـرمای شـــدید بود یا 
به هـــر حال آمادگی جســـمانی که گریبانگیر 
بازیکنان مان شـــد. اینها را گفتم که دوستان 

در جریان همه مســـائل قـــرار بگیرند.«

 اخبار منتشر شده 
کذب است

مهدوی: قرار 
نبود دایی در تیم 
منتخب بازی کند

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

دوشنبه   17 دی1403  شماره 7738

برنامه لیگ برتر

هفته شانزدهم

دوشنبه 1 بهمن

15:30  ................................. گل گهرسیرجان- ملوان

خیبر خرم آباد – هوادار .................................... 16:00

16:00  ...................  آلومینیوم اراک - استقلال خوزستان

16:45  ............................ استقلال - شمس آذر قزوین

سه شنبه 2 بهمن

چادرملو اردکان  - سپاهان................................  15:00

16:00  .................................. تراکتور - مس رفسنجان

16:45  ................................. ذوب آهن – پرسپولیس

17:00  ..................................  فولاد - نساجی مازندران

هفته هفدهم

شنبه 6 بهمن

15:45 .......................................... ملوان - استقلال

استقلال خوزستان - گل گهر.............................. 16:00

یکشنبه 7 بهمن

مس رفسنجان - فولاد..................................... 17:45

18:00 ....................................... پرسپولیس - تراکتور

سپاهان - خیبر خرم آباد................................... 18:00

 دوشنبه 8 بهمن

شمس آذر - چادرملو...................................... 15:30

16:00 ......................................... هوادار - ذوب آهن

16:45 ....................................... نساجی - آلومینیوم


